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Marta Wisłocka

Przewodnicząca Rady Miejskiej

Pan Tadeusz Krzakowski

Prezydent Miasta Legnicy

Zapytanie radnego

W związku z pełnieniem funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej proszę o udzielenie
informacji  czy  miasto  Legnica  złożyło  wniosek  lub  będzie  wnioskować  o  środki  na
dofinansowanie  programów polityki  zdrowotnej  realizowanych  przez  jednostki  samorządu
terytorialnego w 2024 r.?

Poniżej link do naboru:

https://bip.dolnyslask.pl/a,131564,ogloszenie-naboru-wnioskow-na-dofinansowanie-
programow-polityki-zdrowotnej-realizowanych-przez-jedno.html

Proszę o informację czy wniosek został lub zostanie złożony, jeżeli tak to na jakie programy
zostanie przeznaczony. Jeżeli jednak nie został złożony, proszę o powód niezłożenia. 

Z poważaniem,

Marta Wisłocka
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